

HAMILTON
CONTE



As you peruse these pages, I hope you will catch a glimpse of the mood I see emerging: a desire for colour, for details such as patterns or trimmings, and for a slightly more classic, enduring style. The pieces we create are expressive and timeless, reflecting both artistry and artisanal craftsmanship.

Co-creating with our clients and artisans brings me great satisfaction - the range is an invitation to collaborate, to co-create individual objects that are personal and meaningful. I invite you to explore these pages with an open imagination - may they inspire you to go beyond what you see, and together, we can continue shaping thoughtful and enduring pieces.

En parcourant ces pages, j'espère que vous percevrez l'esprit que je vois émerger : des envies de couleurs, de motifs ou de passementeries, et un style plus pérenne. Les pièces que nous créons sont expressives et intemporelles, reflétant à la fois l'art et le savoir-faire artisanal.

Co-créeer avec nos clients et artisans est pour moi une grande satisfaction - la collection est une invitation à collaborer, à concevoir ensemble des objets uniques et personnels. Je vous invite à explorer ces pages avec curiosité et imagination - qu'elles vous inspirent à aller au-delà de ce que vous voyez, et ensemble, nous continuerons à façonner des pièces réfléchies et durables.

Ross Hamilton
Porto, January 2026

Since its creation in 2009, Hamilton Conte has put people at the heart of its creative processes, taking pride in a commitment to thoughtful, responsible and ethical production. Inspired by natural movement, the curve appears throughout our range of seating, furniture and lighting. Voluptuous shapes and intriguing forms are found in each of our creations, which are meant to be as useful and ergonomic as they are enduring. Colour, material and fabric choices abound to perfect an enduring piece.

We see design as co-creation, a group effort that brings ancestral crafts together with innovative design clients, rather than the work of a lone artist. This inclusive vision imbues our pieces not only with strong aesthetics but also functionality, timelessness and versatility. Meant to be cherished for a lifetime, they should embody each individual's personal idea of luxury, rather than a generic ideal. A Hamilton Conte creation is intended to be a thoughtful source of pleasure, a perfect union of substance and form.

Depuis sa création en 2009, Hamilton Conte place l'humain au cœur de ses processus créatifs, fidèle à son engagement en faveur d'une production réfléchie, responsable et éthique. Inspirée par le mouvement naturel, la courbe se retrouve dans notre gamme de sièges, mobiliers et luminaires. Des formes voluptueuses, des galbes intrigants se retrouvent dans chacune de nos créations, que nous voulons aussi utiles et ergonomiques que pérennes. Les choix de couleurs, de matériaux et de tissus abondent pour parfaire une pièce atemporelle.

Nous considérons le design comme une co-crédation, un effort de groupe rassemblant le savoir-faire ancestral avec les créateurs d'espaces plutôt que le travail d'un artiste solitaire. Cette vision inclusive imprègne nos créations, non seulement des tendances esthétiques, mais surtout d'exigences fonctionnelles rehaussées d'intemporalité et d'adaptabilité. Destinées à être chéries toute une vie, elles doivent incarner l'idée personnelle du luxe de chacun, plutôt qu'un idéal générique. Une création Hamilton Conte se veut une source réfléchie de plaisir, une union parfaite de substance et forme.



Gabbo armchair



Lupa lounge chair

SOFAS & ARMCHAIRS pag.9

TABLES pag.53

CHAIRS & MORE pag.101

STORAGE pag.135

LIGHTING pag.159

GLOSSARY pag.173



Barnabas II curved sofa



Barnabas armchair & Barnabas sofa





Barbara II sofà

Barbara II modular, Barbara armchair & Barbara modular





Aggi sofa



Aggi armchair

Ollie armchair & Ollie sofa 2P



Archibald sofa



Monterrey modular sofa





Mogambo extension table



Taxco II console & Taxco II dining



Majken chair

